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  12.05.2024מתאריך   ועדה מקצועית טמבלינג החלטות ישיבת סיכום 

 מעודכן 

 

 , אבי לוי, מיקי אלון.ן: עמנואל שדחן, מיכאלה מילוא, עמרי זכאי, אודי דהאנוכחים

 ג'וליה קדם שמואליהתנצלו: 

 , חן אברם ביטאס.שרית שנער יהב רוט,: נציגות איגוד

 

 : הנושאים שעלו על סדר היום להלן סיכום 

 

 סיכום אליפות ישראל ליגה: .1
, בנושא דפי תרגילים: מציעה להוציא הנחיה במקביל פסים  4  -שימוש ב מעודדת   מיכאלה:

  ביקשה להוסיף מקומות ספסלי ישיבה למאמנים להביא בבוקר התחרות מסודר וממויין.

ונציג מהאיגוד    צריך להיות מותאם למטרת הפעילות אימוניםהאולם הציוד בחבלולים. ו

עוד  של פתרונות אחרים להתנסות  בעד שופטי קושי  2ההחלטה להציב נגד  אחראי שם. 

השתתפות  אין טעם להביא דרגות שלא מחויבות   -לשנה הבאה   .בפאנל מורחב  שופטי ביצוע 

חושבת   לחלק גביעים באליפות ישראל לליגה.   מבקשת שתיעשה חשיבהבאליפות ישראל. 

להתייעץ יותר עם ועדה מקצועית בנושאים  באופן כללי ארגן עמדת קפה למאמנים ושנכון ל

 . הקשורים לארגון התחרות 

מים  חושב שחשוב שיהיו   אחראי מהאיגוד. נציג לשים  חזר על הצורך  –אולם אימונים  מיקי: 

ציוד )מזרן צמוד לקיר( שהיה בשולחנות לשופטים. העלה שהיה חוסר בדפי שיפוט וחוסר 

חושב שאין צורך בשובר שוויון   ,צריך להשלים עצמאית. לדעתו יותר מידי מתעמלים בתחרות

 וניתן לתת יותר ממדליה אחת לכל מקום על הפודיום.  בליגה

חושב שצריך להתייעץ יותר עם הועדה  חזר על נושאים שהועלו ובאופן כללי  עמנואל:

 . המקצועית בתחרויות כאלה

לדעתו כמות סבירה של מתעמלים, מציין רמת  חזר גם על הערות שנרשמו מעלה, אך   אודי:

 שיפוט טובה ורמה מקצועית של המתעמלים טובה. 

השיפוט  העלה שיש צורך לשפר את הפן הארגוני ו הסכים עם נושאים שהועלועמרי: 

 והשופטים בתחרות. 

 

 :2024אליפות ישראל יולי  .2
  בכפוף להגעת הציוד בזמן. תקיים על פיבר,  תשהאליפות שרית, מנכ"לית האיגוד הציגה 

, ואם ניתן יהיה, ננסה לתת לאגודות להתנסות  האיגוד יעשה כל מה שתלוי בו לטובת האירוע

על הפיבר בחולון, לפני התחרות, אך הדבר מותנה בזמני ההגעה של הציוד, ובפעילות  

 באולם. הקיימת 

תחרות על פיבר  הועדה ציינה את האתגר בהעדר מקום לאגודות שונות להתאמן על פיבר וש

 חדש שלא שומש קשה ומסוכן. 

 . עמנואל הציע שתחרות על פס הפיבר תתקיים משנה הבאה ולא מהשנה
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 יות של אגודות הנחת מזרון פלקסירול מתחת לאיירפלור בתחרו .3
 . להניח פלקסירול מתחת לאיירפלורי התחרויות  לאפשר למנהל הועדה דנה באפשרות  

לתיאום עם    פס האיירפלור, וזאת בהתאםהנחת פלקסירול מתחת ל לאפשר הוחלט פה אחד  

הנחת פלקסירול בתחרות מספיק זמן  גודות מצד מנהלי התחרות בעדכון כלל הא ו  האיגוד

 הנחיה למנהלי התחרויות ולאגודות בנושא, תצא מיד עם פרסום הפרוטוקול.  מראש. 

 

 

 יהב רוטכתב: 


